
Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. november 28-aj ülésére

Sorszám: Tárgy.

Földesi Mihály

:Ny/25 Ó
képviselői kérdésére

Döntéshozatal módja:

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető
Műszaki Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Képviselői kérdések:

1 . A Rákóczi utcáról kereste meg több lakó, hogy lehetne —e ott egy súlykorlátozást

bevezetni? Túlterhelt, mert a Békés- Vésztő közötti útvonalon nincs súlymérés, és mivel eztjól

tudják a fuvarozók, ezért választják a Rákóczi úton történő közlekedést. Az ott lévő lakókat

igen zavarja, illetve lehet látni, hogy a Békés- Tarhos közötti utat, amit nem olyan régen

újítottak fZ5l, ezek a túlterhelt járművek ilyen szinten szétnyomták.

Azt a részét nem látja át, hogy hogyan lehetne terelni ezeket a túlsúlyos járműveket, hogy ne
használják oly mértékben a Rákóczi utcát. Ha már a 470-es út mellett lakók megszokták a
forgalommal együtt járó zajt. A Rákóczi utca lakóinak, hátha tudnánk egy kicsit kedvezni,
illetve mentesíteni őket.

2. A Csallóközi utcán újabb kátyúk keletkeztek, és azokat be kellene fedni, mert a
kerékpárral közlekedők a sötétedés időszakában igen nagyot döccennek.

Válaszok:

1 . A kérdésével kapcsolatban már kerestük a közútkezelőt, súlykorlátozással való

tehergépkocsi kitiltás nem megoldható, tengelysúlyra való sebességkorlátozás jelenleg ki van

táblázva.

2. A kátyúzási munkát kiírtuk a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek.

Kérem válaszaim elfogadását!

Békés, 2024. november 25.

Kálmán Tibor
polgármester



Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. november 28-aj ülésére

Sorszám. Tárgy.

Jenei Sándor

:Ny/25.
képviselői kérdésére

Döntéshozatal módja:

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető
Műszaki Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Képviselői kérdés:

Még tavasszal többször interpellált a Puskaporossal kapcsolatban, vagy a Verseny utca Kossuth
utca, Szarvasi út csatornahálózattal kapcsolatban. Megtörtént a helyszíni bejárás még valamikor
a tavasszal és abban maradtak, hogy Csibor Géza képviselőtársa azt mondta, hogy sok pénzt ne
költsenek. Abban maradtak, hogy a Kisvasút sor és Zsilip, illetve a Puskaporos közötti csatorna
szakaszt átmosatják. Megtörténik egy feltárás, meg lesz kamerázva, mert úgy tűnik, hogy
keresztmetszet csökkenés van, tehát nem folyik el teljes keresztmetszettel el a víz. Hogy állnak
vagy hol tartanak ezzel az üggyel?

Válasz:

Kérem Képviselő Urat, a probléma megoldására a Műszaki Osztállyal vegye fel a kapcsolatot.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. november 25.

6
Kálmán Tibor
polgármester



Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. november 28-aj ülésére

Sorszám. Tárgy:

Mucsi András

:Ny/25.
képviselői kérdésre

Döntéshozatal módja:

Tárgyalás módja: Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető
Műszaki Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Képviselői kérdés:

1 . Az Epresköz utca 22. előtti a járda az katasztrofális állapotban van. Nem tudja, hogy
milyen munkálatok történtek ott, de elég szürreális látványt nyújt és kérte aiinak a
javítását.

2. Augusztusban vagy szeptemberben volt egy interpellációja, amire az a válasz érkezett,
hogy a Tóth utca és a Móricz Zsigmond utca sarkán levő eszközkezelős ingatlan, aminek
két lakása van. Az első az lakhatatlan onnan a családot amiak idején önkormányzati
ingatlanban mentették ki. A belső lakást azt használják, és mivel ugye ez egy lakott
ingatlan, ezért az eszközkezelőnek ezt a szervezetét felszólította az önkormányzat, hogy
a beton törmeléket, amit valaki 3-4 évvel ezelőtt elhelyezett, hogy szállítsák cl. Az a
kérdése, hogy történt ezzel kapcsolatban intézkedés? Mikor viszik cl? Mert az a
probléma, hogy a BKSZ munkatársai szokták vágni a füvet, de pontosan a beton
törmelék miatt ennek az ingatlannak a tisztítása meglehetősen problémás és
irgalmatlanul csúnya. Már maga az ingatlan is egy érdekes látvány, de ott előtte a
közterületen borzasztó, az a beton törmelék kupac. Az a válasz érkezett az
interpellációjára, hogy ennek az elszállítása egy óriási. összeg lenne, meg aztán az
elhelyezése is. Ezt elhiszi, de valakinek meg kell oldani, és ha valaki az általában az a
senki vagy az önkormányzatra hullik vissza. Tehát a tulajdonos jó leime, hogyha ott
helyt állna. De hogy tudják megoldani ezt a problémát? Mert a lakosság folyamatosan
keresi, hogy mi a helyzet ezzel kapcsolatban.

Válasz:

1 . A járda tönkremenésére mi sem találtunk okot, a javítását kiírtuk a Békési
Városfejlesztési és Szolgáltató Nonprofit Kft.-nek.

2. Az 5630 Békés, Tóth u. 29. szám alatti ingatlan az MR Lakásalap Nkft. tulajdonában
van. A közeljövőben egy személyes bejárás keretében megtekintésre kerülnek a Kft.



Előterjesztés Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. november 28-aj ülésére

által kezelt ingatlanok, ahol a felmerült problémát jelezzük a részükre, bízva annak

végleges megoldásában.

Kérem válaszom elfogadását!

Békés, 2024. november 25.

Kálmán Tibor
polgármester


